

Open for young adults (ages 18 and over) 开放予18岁及以上年轻人

Accommodation for YCYW Alumni and Friends 2020-2021

Somerset Cultural Centre - Knowle Hall

耀中耀华校友及友人住宿项目 2020-2021

萨默塞特文化中心(Knowle Hall)



YCYW Somerset
Cultural Centre (Knowle Hall)
薩默塞特文化中心



Are you a current international student in the UK? Is your university doing e-learning but you want to stay in the UK? Do you want somewhere to stay which is a relaxed, social and safe place to study?

你是一名目前留在英国的留学生吗？你的大学实行网上教学，但你仍想留在英国？你是否希望在一处轻松、适合社交和安全的地方学习？



Then the Somerset Cultural Centre, Knowle Hall (part of the Yew Chung Yew Wah network) could be just what you are looking for. Situated just off Junction 23 of the M5 at Bridgwater, Somerset, the house is set in 15 acres of parkland. Knowle Hall provides a relaxed environment for you to live with other like-minded international students, without having to live alone.

那么，隶属于耀中耀华机构的萨默塞特文化中心 (Knowle Hall) 就正合你的心意。中心位处布里奇沃特 M5 区域 23 号车站附近，占地 15 英亩，这里有轻松的环境，让你和其他志同道合的留学生能一起生活。

The house is a great alternative to maintain a university campus atmosphere. It boasts two large rooms that can be used for studying and evening activities. The grounds include a football pitch, basketball court, and badminton and volleyball courts. Inside there are board games, table tennis tables, table football tables and a large interactive screen.

中心可以让你持续沉浸在大学校园氛围中。屋内有两间活动室，可以作学习和傍晚活动之用。屋外设有足球场、篮球场、羽毛球和排球。住客亦可以享用桌上游戏、乒乓球桌、足球机和互动屏幕等设施。



Three meals a day can be provided. There is also a private kitchen with a microwave oven, kettle and toaster for use throughout the day.

我们提供早、午、晚餐，同时共用厨房内亦有微波炉、热水壶和烤面包机可供全日使用。



First and foremost, health and safety is the priority. Morning and evening temperature checks will be required. Areas/equipment will be regularly disinfected. Hand sanitiser, cleaning tools and disposable cups will always be available.

健康和安全第一！我们会在早上和傍晚各量一次体温，定时消毒公共区域及设施，以及提供洁手液、清洁用品和一次性纸杯。



Knowle Hall can accommodate up to 48 guests in both dormitory accommodation and single bedrooms (both with en-suites).

中心提供宿舍套房或单人套房，可容纳约48名住客（含卫浴）。

Nearby Attractions 邻近地点

There are regular buses or taxis available from Knowle Hall to surrounding towns. Also, there is a train station in Bridgwater. Recommendations can be provided for nearby local attractions and the opening hours.

住客可乘坐巴士或的士由Knowle Hall前往邻近城镇，亦可到布里奇沃特塔乘火车。中心提供前往邻近景点和其开放时间等信息。

- 3 miles to the closest town Bridgwater (10 minutes)
离最近的城市布里奇沃特约3英里 (10分钟)
- 36 miles to Bristol (46 minutes)
离布里斯托约36英里 (46分钟)
- 51 miles to Exeter (55 minutes)
离雅息特约51英里 (55分钟)
- 57 miles to Bath (1 hour)
离巴芙约57英里 (1小时)
- 66 miles to Cardiff (1 hour 10 minutes)
离卡迪夫约66英里 (1小时10分钟)

Easy access to Wells, Glastonbury, Cheddar, The Mendips and Clarks Village.

邻近韦尔斯、格拉斯顿伯里、车打、门迪普斯和Clarks Village购物中心。

Facilities & Services 设施及服务

- Single or shared bedrooms 单人或多人间
- En-suite bathrooms 配套浴室
- Three meals a day provided 提供一日三餐
- Small kitchen for student use 共用厨房
- Laundry services 洗衣服务
- Study areas 学习区域
- Luggage storage space 行李储存空间
- Overnight staff 员工全晚当值，以防突发情况
- High-speed internet 高速互联网
- Basketball, volleyball and badminton courts as well as a football pitch on site
篮球场、排球场、羽毛球场和足球场
- Local restaurants in walkable distance
可步行至邻近餐厅



COVID-19 Prevention Measures 预防2019新型冠状病毒措施

- Woolavington Surgery, Bridgwater and Musgrove Hospital are all nearby
靠近Woolavington诊所，布里奇沃特和马斯格罗夫公园医院
- Full risk assessment available to students and parents/guardians before arrival
在抵达前，为学生和家长/监护人进行全面的风险评估
- Hand sanitising and cleaning tools available
提供洁手液和清洁用品
- Social distancing in place
实行社交距离措施
- All communal areas regularly cleaned and sanitised
定期清洁和消毒公共区域
- Regular temperature checks
定期测量体温
- A separate building available for isolation in light of illness
独立设施隔离有病症住客

Cost 费用

- Prices start from £225 per week
每週英镑£225起



Register as
Alumni now!
校友请即登记!

Please contact **Mr. Rowan Locke**,
Curriculum Coordinator, for further information.
请联络课程协调员**Rowan Locke**先生索取更多信息。

Email 电邮: rlocke@knowlehall.net

WeChat 微信: rowanlocke

Address 地点: Knowle Hall, Bath Road, Bawdrip, Bridgwater, TA7 8PJ, United Kingdom

